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HØRINGSUTTALELSE ANGÅENDE PLANENE OM HØYHUS VED FOSSEN OG PLANENE FOR ØYA, 

LOYDS MARKED OG TIPPEN 

Vi ha fulgt debatten i Ringerikes Blad angående det planlagte høyhuset ved Hønefoss bru/fossen 

mm. 

I Ring Blad, angående høyhus-saken, uttaler ordfører Kirsten Orebråten (Ap) og Ståle Skjønhaug 

(Ap) følgende: 

«Det er veldig bra at folk engasjerer seg. Jeg håper det fører til at flere blir politisk aktive. 

Når det er sagt er det verken leserinnlegg i Ringerikes Blad, eller kommentarfeltene på 

Facebook vi legger vekt på i vår politikk. Det er høringssvarene som er viktige for oss» 

Vi reagerer sterkt på at politiske partier ikke legger vekt på samfunnsengasjerte velgers 

debattinnlegg i lokalavisen. I og med at leserinnlegg i lokalavisa ikke tillegges vekt av 

Arbeiderpartiet, vil vi med denne høringsuttalelsen bringe argumentene i leserinnleggene 

under, inn i høringsrunden. 

Byutvikling | Svært få er likegyldig til det som skjer ved fossen | Terje Andersen (ringblad.no) 

Hønefoss, Byutvikling | – Ønsker kommunen at Hønefoss skal være en levende by? | Anne 

Rønningsbakk (ringblad.no) 

Vi viser også til artikkelen: 

Hønefoss, Lloyds | Erik (66) har løsningen som kan torpedere høyhus-planene: – Det er nå vi 

må velge riktig (ringblad.no) 

Vi støtter de argumenter og forslagene som kommer fram i leserinnleggene og i intervjuet.   

Dersom planene om å bygge høyhus ved bybrua/fossen vedtas, vil høyhuset ruve som en 

evig påminnelse om hvilke politiske partier man ikke bør stemme på ved kommende 

kommunestyrevalg. 

 

Merete Dahl (sign) og Trond Olsen (sign) 
 

 
 

 




